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MY SUMMER TOTE 

(@NIKKISEM_KNITS) 
 

 

 

I like to go shopping with a beautiful tote. Putting just purchased things in a beautiful bag 
instead of a rustling bag is a special aesthetic pleasure. Besides, I care about the 
environment and no need to worry about this bag made of natural fibers will not harm nature. 

In this version of the tote bag, a pattern with small holes is used, which gives the canvas a 
special texture, makes the bag as light as possible - so that it takes up almost no storage 
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space. At the same time, the tote is dense enough so that small objects, such as keys and 
coins not fall out through the holes. 

The handles of the tote are moderately long — so that it can be hung on the shoulder, and at 
the same time moderately short — the bag does not drag along the floor if carried in an 
outstretched arm, and also wide enough so that the bag does not cut into the arm and 
shoulder under the weight of shopping. Briefly, it's perfect! ))) 

The bottom of the bag is made in the same texture as the whole bag. Special amplification is 
not required. 

 

FINISHED SIZE 

 
● Width - 52 cm (20 inches) 
● Length - 40 cm including the handles (16 inches) 
● Handles 20 cm long x 3 cm wide (8 x 1 inch) 

MATERIALS 

 
● Cotton yarn 110 m / 50 g - 9 balls 
● 3.5 mm crochet hook 
● Yarn needle 
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PATTERN 
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GAUGE 

 
10 cm x 10 cm: 18 st. x 12 r. 

 

PROCESS 

 
I use AMERICAN terms! 
 

● SC — single crochet 
● DC — double crochet 
● Ch — chain 

I knitted both sides and the bottom as one part and got 64 rows. 

Now you need to form the sides: fold the resulting canvas and hang a marker. Do this step 
on both sides. Measure 3.5 cm from the marker on both sides. This will be the width of the 
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bottom. Hang markers and knit row of double crochet between them. I've got 12. Knit rows to 
the height of the bag. Do the same on the other side. 

The narrow side of the bottom 

Next, you need to connect the sides with the main part. To do this, grab loops from both 
parts, starting from the top, knit a row of single crochets, then, without tearing the threads, 
knit the junction of the side with the bottom, and continue to knit to the top. Do the same 
steps on the other side also. 
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Connect the sides and the main part 

After that, make the bottom: crochet one row of SC where the main canvas connects to the 
bottom: it will turn out more framed. 
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Crochet one row of single crochets on the wide side to give it a shape 

 

HANDLES 

 
Remains to form a top and handle. Attach the thread and knit in a circle 6 rows of SC. Now 
you will form a slit of the handles: knit 11.5 cm (4,5 in) from the edge and, without tearing off 
the thread, make a chain of 55 chains. And before 11.5 cm to the other edge attach and knit 
a row to the end. On the other side do the same. A forming circle is over. Now knit 6 more 
rows. 
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Hide all the tails. 

Congratulations, now  you have your own do-it-yourself fashion tote! Such beautiful thing 
must be certainly shown to every people - so go shopping! 

My Instagram profile:​ @NikkiSem_knits​ - ask questions if something is not clear. And 
subscribe, of course :) 
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ЛЕТНИЙ ШОПЕР 

(@NIKKISEM_KNITS) 
 

 

 

Мне нравится ходить за покупками с красивым шопером. Положить только что 
приобретенные вещи или продукты в красивую сумку вместо шуршащего пакета — это 
особое эстетическое удовольствие. К тому же, я проявляю заботу об окружающей 
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среде и могу быть спокойна, что эта сумка из натуральных волокон не навредит 
природе. 

В этом варианте шопера использован узор с мелкими дырочками, который придает 
полотну особую фактуру, делает сумку максимально легкой — так что она почти не 
занимает места для хранения. При этом шопер достаточно плотный для того, чтобы 
через дырочки не вываливались мелкие предметы, например, ключи и монеты. 

Ручки шопера умеренно длинные — так что его можно повесить на плечо, и в то же 
время умеренно короткие — сумка не волочится по полу, если нести ее в вытянутой 
руке, а так же  достаточно широкие для того, чтобы сумка не врезалась в руку и плечо 
под тяжестью покупок. Короче, она идеальна! ))) 

Дно сумки сделано в той же фактуре, что и вся сумка. Особое усиление для него не 
требуется. 

 

РАЗМЕРЫ 

 
Глубина - 40 см 

Длина - 52 см 

Ширина - 7 см 

 

МАТЕРИАЛЫ 

 
Хлопковая пряжа 110 м / 50 г - 9 мотков 

Крючок - 3,5 мм 
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СХЕМА УЗОРА 
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ПЛОТНОСТЬ 

 
10 см х 10 см: 18 п. х 12 р. 

 

ПРОЦЕСС 

 
СБН - столбики без накида 

ССН - столбики с одним накидом 

Основное полото сумки вяжите поворотными рядами ровно столько, сколь вам нужно. 
Я связала одним полотном обе стороны и донышко. У меня получилось 64 ряда. 
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Теперь нужно сформировать бока. Для этого сложите получившееся полотно пополам 
и повесьте маркер. Так поступите с обеих сторон. От маркера отмерьте в обе стороны 
по 3,5 см. Это будет ширина донышка. Навесьте маркеры, и между ними вяжите 
столбики с накидом. У меня это 12 штук. Поворотными рядами вяжите до высоты 
сумки. Также сделайте и с другой стороны. 

Узкая сторона донышка 

Далее нужно соединить бока с основным полотном. Для этого, захватывая петли с 
обеих частей, начиная от верха сумки, вяжите ряд столбиков без накида, потом, не 
отрывая нити, провязывайте место соединения боковушки с донышком, и продолжайте 
вязать до верха. Также поступите и с другой стороны. 
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Соединяем бока и основное полотно 

После этого оформите донышко: для этого обвяжите рядом СБН те места, где 
основное полотно условно соединяется с донышком. Так оно получается более 
выраженным. 
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Обвяжите донышко с широкой стороны для придания ему формы 

 

РУЧКИ 

 
Осталось сформировать верх и ручки. Для этого присоедините нить и по кругу вяжите 
6 рядов СБН. Теперь сформируйте прорезь ручек: от края вяжите 11,5 см и без отрыва 
нити наберите цепочку из 55 воздушных петель. И за 11,5 см до другого края 
присоедините обратно к краю и вяжите ряд до конца. На другой стороне сделайте 
также. Формирующий круг окончен. Теперь провяжите еще 6 рядов. 
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Спрячьте все хвостики. 

Поздравляю, у вас теперь есть свой собственный модный шопер, сделанный своими 
руками! Такую красоту непременно тут же необходимо выгулять — так что вперед 
за покупками! 

Мой профиль в Инстаграме:​ @NikkiSem_knits​ — задавайте вопросы, если что-то 
непонятно. И подписывайтесь, конечно :) 
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